

PRECAUTIONARY STATEMENTS

Keep out of the reach of children, stored away from food and drink, do not inhale spray pesticide fumes, avoid to reach the eye, avoid smoking during spraying, wearing protective clothing and gloves and not thrown in the sewer system.

التحذيرات

يحفظ بعيدا عن متناول الأطفال، ويخزن بعيدا عن الطعام والشراب، لا تستنشق رذاذ وابخرة المبيد، وتجنب ان يصل الى العين، تجنب التدخين اثناء الرش، لبس ملابس واقية وقفازات، لا يلقى في نظام الصرف الصحي.

FIRST AID الاسعافات الاولية

If Swallowed: Don't induce vomiting and immediately contact a doctor and show him the label or container.

إذا بلع المبيد: لا تتقيء واتصل فورا بالطبيب واحضر له النشرة الفنية او عبوة المبيد.

If Inhaled: consult a doctor.

إذا استنشق: استشر الطبيب

If on Skin: should be washed off with soap and water.

إذا وقع المبيد على الجلد: يجب غسله بالماء والصابون

If in Eyes: wash immediately with running water and consult a doctor.

إذا كان في العينين: تغسل فورا بالماء واستشارة الطبيب

STORAGE AND DISPOSAL

Stored in their original packaging material enclosed in a dry and well-ventilated and away from food, feed and under lock and avoid storage under temperatures of - 5 ° C and above 35 degrees Celsius. Be disposed of containers delivered by the Center for the disposal of hazardous waste, don't use empty containers again for any other purpose.

التخزين والتخلص من العبوات

تخزن المادة في عبواتها الأصلية المغلقة في مكان جاف وجيد التهوية وبعيدا عن الطعام والعلف وتحت القفل وتجنب الخزن تحت درجات حرارة - 5 ° C مئوية وفوق 35 درجة مئوية. يتم التخلص من العبوات عن طريق تسليمها لمراكز التخلص من النفايات الخطرة، ولا تستعمل العبوات الفارغة مرة اخرى لأي غرض آخر.

RESTRICTED USE PESTICIDE

For retail sale to and use only by certified applicators or persons under their direct supervision

المبيد مقيد الاستخدام

ليبيعه واستخدامه فقط من قبل فنيين مرخصين او تحت اشرافهم الفني المباشر

Cipekill EC

سيبيي كيل إي سي

مستحلب مركز *Emulsifiable Concentrate*

Composition: 100 gram of product contains:

التركيب: تحتوى 100 جرام من المنتج على:

Active ingredients: Cypermethrin 10 g

المواد الفعالة: سيبرميثرين 10 جم

Inert ingredients: 90 g المواد الحاملة

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ بعيدا عن متناول الاطفال

Harmful ضار

Ministry of Climate Change & Environment

Registration number:

رقم تسجيل المبيد بوزارة التغير المناخي والبيئة

AUD-AD-140-635914

Manufacturing Company

الشركة المنتجة

Zapi Industrie Chimiche S.P.A. Italy

زابى / ايطاليا

Local Distributor

الموزع المحلى

National Industrial Co. L.L.C [Abu Dhabi]

الشركة الوطنية الصناعية ذ.م.م [أبوظبي]

Tel: 02 6721000 - Fax: 02 6770011 - P.O.Box: 706

Email: nic_uae@emirates.net.ae

www.nicuae.com

Net Contents: 1 Liter

المحتوى الصافى: 1 لتر

DIRECTIONS FOR USE

Insecticide followed by chemical group Pyrethroid it works by contact and stomach, used to control many of the insects of public health (Flies - Mosquitoes - Cockroaches - Ants - Fleas, etc.) and that their presence in places such as homes, schools and restaurants. Always bring spray solution when needed to add him to the boat center clean water and stir well. Do not store the diluted solution.

طريقة الاستخدام

مبيد حشرى يتبع المجموعة الكيميائية Pyrethroid وهو يعمل عن طريق المعدة والمامسة، ويستعمل لمكافحة العديد من حشرات الصحة العامة (الذباب - البعوض - الصراصير - النمل - البراغيث وغيرها) وذلك فى أماكن تواجدها مثل المطابخ والمصانع والبرك والمستنقعات... الخ. نحضر محلول الرش دائما عند الاحتياج اليه باضافة المركب المركز الى ماء نظيف ويحرك جيدا ولا يخزن المحلول المخفف.

جدول الاستخدامات TABLE OF USES

Site الموقع	Pests الافات	Use Rate معدل الاستخدام	Safety period فترة الامان
Kitchens, Factories, Bathrooms, Dumps, Swamps etc. مطابخ، مصانع، الحمامات، البرك، المستنقعات... الخ	Flies الذباب	100 - 200 ml/ 10 L (1 L solution /10 m ²)	If product is used inside or bedrooms, ventilate the room well before spending any time إذا تم استخدام المبيد داخل غرف النوم، يجب تهوية الغرفة جيدا قبل الدخول .
	Mosquitoes البعوض	100 - 200 ml/ 10 L (1 لتر محلول / 10 متر مربع)	
	Cockroaches الصراصير	ULV- 500 ml/10 L (1 L solution/2500 m ³ or 1000 m ²)	
	Ants النمل	رش متناهي الصغر 500 ملل / 10 لتر	
	Fleas البراغيث	(1 لتر محلول / 2500 متر مكعب او 1000 متر مربع)	

الضمان WARRANTY STATMENT

Ensure the stability of the company producing the chemical and physical specifications for this pesticide safety and his charges in the original normal storage for the duration of its validity under the conditions of the United Arab Emirates.

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامة عبواته الأصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة.

P/Date: تاريخ الانتاج E/Date: تاريخ الانتهاء

Batch No:

